
Hej Eva, det var det jeg frygtede da der blev solgt fra. Godt jeg sagde nej, men det hjælper 
jo ikke så meget nu. 
Jeg skal gøre hvad jeg kan. Jeg har lavet en borgerliste så det er mulige at stemme på 
nogen der ikke vil denne by-fortættelse, vil du hjælpe med at sprede budskabet om 
Borgerliste H, så vi kan hjælpe jer uanset hvilke politisk overbevisning man må have. 
  
  
Med venlig hilsen  
  
Dorthe Borgkvist 
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